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PRO (JEŠTĚ VÍCE) UDRŽITELNÝ SVĚT  

 

NIVEA Čisticí pleťová mýdla jsou první řadou NIVEA, KTERÁ ZÍSKALA CERTIFIKACI 

PŘÍRODNÍ KOSMETIKY od Ecocert® Cosmos Natural. Navíc v jejich složení nenajdete 

žádné mikroplasty, parabeny, syntetická barviva, parfémy ani fenoxyetanol. Jsou 

100% veganská a z 99 % obsahují ingredience přírodního původu. V rozhovoru Marie 

Gabriely González, která má v NIVEA na starost výzkum a vývoj, a Pauline Raffaitin, 

která působí jako Unit Manager ve společnosti Ecocert, se dozvíte vše, co vás o 

certifikaci zajímá.  

 

Když jste začínali s vývojem čisticích pleťových mýdel, bylo cílem získat certifikát? 

Maria Gabriela González: Samozřejmě, tuto informaci si vždy musíme ujasnit ještě před 

zahájením jakékoliv práce v laboratoři. Od toho se totiž odvíjí ingredience, které můžeme 

použít v jednotlivých fázích výroby.  

Podobných certifikátů je v současnosti spousta, podle čeho jste vybírali? 

Maria Gabriela González: Neexistuje žádný oficiální evropský předpis, který by stanovoval 

normy pro klasifikaci přírodní kosmetiky. Proto různé asociace paralelně pracovaly na 

vytvoření standardů, které definují rozdíly mezi běžnou a přírodní kosmetikou. Pro NIVEA bylo 

důležité zvolit takový certifikát, který je důvěryhodný a zaručuje spotřebitelům produkty šetrné 

k životnímu prostředí s ingrediencemi získanými z obnovitelných zdrojů.  

Pauline Raffaitin: Já bych k tomu jen dodala, že Ecocert byl před 30 lety, tedy v roce 1991, 

založený s cílem propagovat ekologické zemědělství ve Francii. Zakladatelé usilovali o 

podporu výroby, která respektuje živé ekosystémy, lépe hospodaří s přírodními zdroji a myslí 

na ochranu životního prostředí v každé fázi. Všechny tyto naše cíle jsou v souladu s 

environmentálními a společenskými výzvami, kterým čelíme. 

A jaký je záměr společnosti Ecocert dnes? 

Pauline Raffaitin: Naším cílem je chovat se tak, abychom zajistili udržitelný svět. Každý den 

se zaměřujeme na rozvoj ekologicky a sociálně odpovědných postupů. Snažíme se, aby naše 

výrobní procesy maximálně respektovaly životní prostředí a my všichni byli společensky 

odpovědní. Také se učíme lépe hospodařit s dostupnou energií a přírodními zdroji a 

vylepšujeme celkově kvalitu a bezpečnost výrobků. Všechny tyto kroky nám pomáhají v 

budování lepších zítřků. Byl tento přístup důvodem, proč jste si pro certifikaci čisticích 

pleťových mýdel vybrali Ecocert? 
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Byl tento přístup důvodem, proč jste si pro certifikaci čisticích pleťových mýdel vybrali 

Ecocert? 

Maria Gabriela González: Yes, Ecocert is the seal most recognized by consumers in the 

natural cosmetics segment. In addition to being internationally recognized, they have a lot of 

experience focus on providing solutions to improve and increase good environmental and 

social practices in the cosmetic, textile, home care sector, among others.  

A co vás o programu Ecocert přesvědčilo?  

Maria Gabriela González: Ecocert hraje důležitou roli ve vývoji a regulaci přírodní kosmetiky. 

Společnost Ecocert je velmi známá a je spojená s certifikací vysoce kvalitních produktů, jako 

jsou například ty naše. 

Jaké jsou podle vás hlavní rozdíly mezi společností Ecocert a jinými certifikačními 

společnostmi? 

Pauline Raffaitin: Certifikace Ecocert je pod záštitou světového certifikačního orgánu přírodní 

a organické kosmetiky. Naše akreditace je zárukou, že náš tým pracuje profesionálně, 

nestranně a nezávisle. Ale víc než to, že je produkt certifikován společností Ecocert, je důležité, 

že značka spolupracuje s partnerem, který se naplno věnuje udržitelným postupům výroby a 

je uhlíkově neutrální. Certifikovali jsme už více než 20 000 přírodních nebo organických 

kosmetických produktů po celém světě.  

Jaká hlavní kritéria musí produkt splňovat, aby získal certifikát Ecocert Cosmos 

Natural? 

Pauline Raffaitin: Nejnáročnější podmínkou je bezesporu to, že produkt musí obsahovat 

pouze složky přírodního původu (kromě omezeného seznamu konzervačních látek).  

Museli jste kvůli certifikaci nějak změnit vývoj produktu? 

Maria Gabriela González: Rozhodně. Tím, že jsme mohli používat jen ingredience přírodního 

původu, jsme byli značně limitovaní vzhledem k dostupným surovinám na trhu pro výrobu 

kosmetiky. I proto je tolik důležité, že jsme si získání certifikátu Ecocert dali jako hlavní cíl, 

kterého chceme dosáhnout během výrobního procesu. 

Proč je certifikace pro značku NIVEA tak důležitá? 

Maria Gabriela González: Mít první certifikovanou produktovou řadu NIVEA na trhu je pro 

naši značku důležitým milníkem. Jsme velmi hrdí na to, že jsme tohoto cíle dosáhli, a můžeme 

tak našim spotřebitelům nabízet bezpečné, vysoce kvalitní, inovativní a hlavně udržitelné 

produkty.  

Jak probíhá proces certifikace a jak dlouho trvá? 

Pauline Raffaitin: Proces certifikace zahrnuje dva kroky: Důkladné přezkoumání celého 

vývoje produktu, včetně studie složení, kontroly recyklovatelného obalového materiálu, 

korektury etiket. Pak následuje audit, během kterého jsou důkladně prověřena všechna 
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prohlášení. Systémy sledovatelnosti a kvality posuzujeme z hlediska souladu se standardem 

Cosmos. Celý proces získání certifikace obvykle trvá 4 až 6 měsíců. 

Jak testujete? 

Pauline Raffaitin: Díky naším dceřiným společnostem, které jsou součástí surovinového 

dodavatelského řetězce, využíváme laboratorní testy už v rámci certifikačních procesů 

ekologického zemědělství. Během certifikace posuzujeme vše od surovin až po konečný 

produkt. To nám umožňuje mít pod kontrolou i původ surovin, proces jejich zpracování nebo 

třeba čisticí prostředky používané ve výrobních linkách. 

Jak dlouho je certifikace platná? 

Pauline Raffaitin: Certifikace se musí vždy po dvou letech obnovit. Společnost se zavazuje 

provádět každoroční audit a sdělovat nám jakékoliv změny týkající se certifikovaných produktů.  

Myslíte si, že spotřebitelé certifikaci oceňují? 

Maria Gabriela González: Spotřebitelé se čím dál víc zajímají o to, jak velkou ekologickou 

stopu po sobě zanechávají. Tím pádem vyvíjí neustálý tlak na zlepšování produktů a výrobních 

procesů. Proto si myslím, že tuto naši snahu spotřebitelé ocení a zároveň je to pro nás hnacím 

motorem k tomu, abychom jim nabízeli stále více alternativ, které naplňují jejich očekávání. 

Pauline Raffaitin: Vidím to úplně stejně. Přírodní kosmetika je v současnosti velmi žádaná a 

spotřebitelé očekávají, že společnosti budou ohledně složení produktů transparentní. Nedávné 

studie ukazují, že lidem záleží nejen na tom, že jsou produkty přírodní, ale i na etickém a 

odpovědném jednání společnosti. 

Jaké jsou podle vás hlavní výhody pro spotřebitele, který má produkt s certifikaci 

Ecocert? 

Maria Gabriela González: Naše certifikovaná Čisticí pleťová mýdla nabízejí spotřebitelům 

produkty, které jsou z přírodních ingrediencí získávaných z obnovitelných zdrojů a které jsou 

šetrné k životnímu prostředí. A to mluvíme nejen o složení, ale i o obalech, které jsou plně 

recyklovatelné, a nenajdete v nich ani kousek plastu. Mýdla pokožku jemně čistí, zanechávají 

ji hebkou na dotek. 

 

Pauline Raffaitin: Je to záruka toho, že informace, které společnost uvádí na obale produktu, 

jsou podložené externí nezávislou expertízou. Nejen celý výrobní proces, ale i balení, 

ingredience a čisticí prostředky splňují přísná kritéria pro získání certifikace. Spotřebitel může 

plně důvěřovat profesionalitě společnosti Ecocert.  

Paní Gonzálezová, myslíte si, že díky certifikaci budou čisticí pleťová mýdla oblíbenější? 

Maria Gabriela González: Věřím, že díky certifikaci si udržíme stávající spotřebitele a zároveň 

si získáme nové. Pro ty současné bude certifikace příjemný benefit a pro ty nové to bude 

možnost, jak rozšířit svou kosmetickou sbírku o certifikovaný produkt z přírodních ingrediencí. 
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Co pro vás osobně tento první NIVEA přírodní produkt znamená? 

Maria Gabriela González: Být součástí týmu, který uvedl na trh první certifikovanou řadu 

NIVEA, je pro mě velká čest. Jsem moc vděčná za to, že jsem se mohla podílet na vývoji 

produktů, které přispívají k udržitelné budoucnosti a jsou šetrné k životnímu prostředí. 

Pauline, jaké pro vás bylo pracovat pro tak velkou globální společnost, jako je 

Beiersdorf? 

Pauline Raffaitin: My spolupracujeme jak s malými společnostmi, tak s velkými hráči v 

kosmetickém průmyslu. Hlavní pro nás je ne to, jak velká společnost je, ale že se jedná o akci 

ve prospěch ochrany životního prostředí. Jsme hrdí na to, že jsme byli vybráni jako partneři 

společnosti Beiersdorf, která se chce připojit k našemu úsilí v boji za udržitelnější svět. 

Má NIVEA v plánu uvést na trh i další přírodní produkty? Budete ve spolupráci 

pokračovat? 

Maria Gabriela González: Samozřejmě! Po představení čisticích pleťových mýdel přineseme 

našim spotřebitelů další zajímavé novinky týkající se péče o pleť. 


